

2015

美国名校探索之旅

An Adventure to the World-renowned Universities in the United States

夏令营 San Francisco Summer Camp (美国加州旧金山湾区)

CAMPUS TOURS 参观世界一流名校:

University of California-Berkeley

加州大学伯克利校区

Stanford University

斯坦福大学

University of California-Davis

加州大学戴维斯校区

San Jose State University

圣何塞州立大学

San Francisco State University

旧金山州立大学



VISIT THE WORLD'S MOST INFLUENTIAL COMPANIES

造访世界上最具影响力的公司:

Apple Headquarter 苹果电脑总部

Google Headquarter 谷歌总部

Facebook Headquarter 脸书总部

NASA Ames Visitor Center NASA中心

Intel Museum 英特尔博物馆



VISIT THE WORLD FAMOUS ATTRACTIONS 游览世界名胜:

Golden Gate Bridge 金门大桥

Lombard Street 九曲花街,

Place of Fine Arts Theatre 旧金山艺术馆

California Academy of Science 加州科学馆

Exploratorium 探索馆、等等



Introduction:

North America Education Centre Limited (“NAEC”) is proud to announce that the 2015 Summer Camp will be held on the campus of the world-renowned University of California, Berkeley, California (“UC Berkeley”). During the 2 weeks on campus at UC Berkeley, students will participate in 30 hours of in-class English learning and will have the opportunity to meet with representatives from the UC Berkeley Office of Admissions to discuss applications and admission process.

Arrangements will be made for students to have campus tours to several top-ranked universities in the San Francisco Bay area such as: Stanford University, University of California – Davis, San Jose State University and San Francisco State University.

In addition to campus tours, students will also visit the headquarters of world-changing high-tech companies such as Facebook, Google, Apple, etc... Not only will this Summer camp be educational and informative but students will also have the chance to see many famous attractions in San Francisco like the Golden Gate Bridge, Golden Gate Park, Fisherman’s Wharf, Lombard Street, etc...



University of California, Berkeley:

The 2015 Summer Camp will be held right on the cultural and vibrant campus of UC Berkeley; so that the students can get a first-hand experience of what it is like to be at one of the top-ten universities in the world. Founded in 1868, UC Berkeley is the oldest within the University of California system, with an enrolment of 36,000+ students. Being the top-ranked public university in the US, it has counted 50 Nobel Prize laureates among its faculty, alumni and researchers. Based on a National Research Council analysis, 48 out of 52 Berkeley graduate programs are ranked within the top 10 nationally.

Student Housing:

To fully experience university life, students are arranged to live on campus. The Berkeley Residence Halls (dormitory) offer a conducive living environment for students to meet, study and interact with their peers. Each Residence Hall is properly equipped with facilities, giving students an experience that is helpful for future university studies. Meals are also provided in the cafeteria affiliated with the Residence Hall (except for days when the students are away from the Berkeley campus).

介绍:

北美教育中心 (NAEC) 的2015年夏令营将在世界名校加州大学伯克利校区的校园举行。在加州大学伯克利校区为期两周的夏令营内, 学员们将亲身体验30小时的英语培训, 并有机会同来自加州大学伯克利校区的招生代表见面并了解如何申请报读加州大学。

此次夏令营的学员将参观世界一流名校, 如: 斯坦福大学, 加州大学戴维斯校区, 圣何塞州立大学及旧金山州立大学等等。

除此之外, 本次夏令营还将造访世界上最具影响力的公司, 如谷歌, 脸书和苹果公司。学员在学习英语和开阔眼界的同时, 还将会体验到旧金山海岸的秀丽景色, 如金门大桥, 金门公园, 渔人码头, 九曲花街等等……



加州大学伯克利校区:

2015年夏令营的举办地加州大学伯克利校区是一个充满文化氛围而又生机勃勃的地方, 因此学员可以第一手体验这所排名世界前十位大学的魅力。伯克利校区建立于1868年, 是加州大学历史最悠久的校园, 有超过3万6千名的学生。作为美国最好的公立大学, 加州大学拥有50名诺贝尔奖得奖者, 其中包括教授, 校友及研究人员。据国家研究会分析, 伯克利校区的52个研究院课程, 有48项都排名全国前十位。

学生食宿:

为了更全面的感受校园文化, 学员将被安排在伯克利校区住宿。伯克利校区的学生宿舍将为学员提供学习、交流和互动的良好环境。宿舍设施齐全, 帮助学员体验未来大学生活。用餐将在宿舍的餐厅统一提供(校园外游览期间除外)。

Instructors:

The English classes are led by native speakers. Students will have opportunities to practise and improve their oral English.

英语讲师:

英文课程将由英文为母语的讲师亲自教授, 这将为学员练习和提高英文口语提供绝佳的机会。

The Dates:

2 weeks from July 5, 2015 to July 19, 2015

日期:

2015年7月5日至2015年7月19日, 为期2周

The Schedule:

夏令营日程表:

WEEK I 第一周

Week 1	Sunday 周日	Monday 周一	Tuesday 周二	Wednesday 周三	Thursday 周四	Friday 周五	Saturday 周六
8:00		BREAKFAST 早餐	BREAKFAST 早餐	BREAKFAST 早餐	BREAKFAST 早餐	BREAKFAST 早餐	BREAKFAST 早餐
8:30							
9:00			ESL	SAN JOSE STATE UNIVERSITY 圣何塞 州立大学	ESL	ESL	ON CAMPUS ACTIVITY 校园游览
9:30							
10:00		WELCOME ORIENTATION 欢迎会					
10:30							
11:00	AT SFO 抵达 旧金山国际机场						
11:30							
12:00							
12:30		LUNCH 午餐	LUNCH 午餐	LUNCH 午餐	LUNCH 午餐	LUNCH 午餐	LUNCH 午餐
13:00							
13:30							
14:00	CHECK IN AT UC BERKELEY 入住加州大学 伯克利分校	CALIFORNIA ACADEMY OF SCIENCES 加州科学馆	UC BERKELEY ORIENTATION 伯克利校区 介绍	NASA AMES VISITOR CENTER NASA 中心 APPLE HEADQUARTERS 苹果总部	ESL	ESL	ON CAMPUS ACTIVITY 校园游览
14:30							
15:00							
15:30							
16:00							
16:30							
17:00							
17:30							
18:00	DINNER 晚餐	DINNER 晚餐	DINNER 晚餐	DINNER 晚餐	DINNER 晚餐	DINNER 晚餐	DINNER 晚餐
18:30							
19:00							
19:30			MOVIE NIGHT 电影之夜			MOVIE NIGHT 电影之夜	
20:00							

WEEK II 第二周

Week 2	Sunday 周日	Monday 周一	Tuesday 周二	Wednesday 周三	Thursday 周四	Friday 周五	Saturday 周六	Sunday 周日
8:00	BREAKFAST 早餐	BREAKFAST 早餐	BREAKFAST 早餐	BREAKFAST 早餐	BREAKFAST 早餐	BREAKFAST 早餐	BREAKFAST 早餐	BREAKFAST 早餐
8:30								
9:00	GOLDEN GATE BRIDGE GOLDEN GATE PARK 金门大桥及公园		PALACE OF FINE ARTS 旧金山艺术馆	UC DAVIS 加州大学 戴维斯校区	ESL	STANFORD UNIVERSITY 斯坦福大学	ESL	PACK UP 整理行装
9:30								
10:00								
10:30								
11:00								CHECK OUT 退房
11:30								
12:00								
12:30	LUNCH 午餐	LUNCH 午餐	LUNCH 午餐	LUNCH 午餐	LUNCH 午餐	LUNCH 午餐	LUNCH 午餐	LEAVE SFO 离开旧金山 回到温暖 的家
13:00								
13:30								
14:00	LOMBARD STREET FISHERMAN'S WHARF CHINA TOWN DINNER 九曲花街, 渔人码头 中国城及晚餐	ESL	EXPLORATORIUM 探索馆	SAN FRANCISCO STATE UNIVERSITY 旧金山 州立大学 SHOPPING 购物	ESL	INTEL MUSEUM 英特尔博物馆 GOOGLE Google 总部 FACEBOOK FACEBOOK 总部	ON CAMPUS ACTIVITY 校内活动	
14:30								
15:00								
15:30								
16:00								
16:30								
17:00								
17:30								
18:00	DINNER 晚餐	DINNER 晚餐	DINNER 晚餐	DINNER 晚餐	DINNER 晚餐	DINNER 晚餐	FAREWELL PARTY 告别晚会	
18:30								
19:00								
19:30								
20:00								

[The schedule is subject to changes without prior notice. 日程安排如有调整恕不另行通知。]

Summer Camp Package:

NAEC is responsible for the following services within the United States:

1. San Francisco International Airport Pickup and Send-off
2. Accommodation
3. ELA Lessons (30 hours in total)
4. Learning Materials
5. Attractions and Campus Tours (Including Entrance Fees)
6. Local Transportation
7. Meals (Breakfast, Lunch and Dinner)
8. Medical Insurance
9. Certificate
10. Group Photo(s)



美国名校探索之旅夏令营:

北美教育中心负责在美国境内提供下列服务及事项:

1. 机场接送
2. 住宿
3. 全部英文课程(共30小时)
4. 所有课程教材
5. 所有旅游及大学参观活动(不另收入场费)
6. 旅游巴士
7. 每日三餐(早餐, 午餐及晚餐)
8. 医疗保险
9. 课程证书
10. 集体合影留念照

Apply:

Please contact:

申请及报名:

请联络以下联系人:

